



Ketua Setiausaha Perbendaharaan
(Secretary General of Treasury)

Kompleks Kementerian Kewangan
No.5, Persiaran Perdana
Presint 2
62592 PUTRAJAYA
Tel. : 03-88823333
Telefaks : 03-88824224
Telex : FEDTRY MA 30242
Laman Web : www.treasury.gov.my

Ruj. Kami : MOF.BPK (S) 600-14/7/3 Jld. 2 (30)
Tarikh : 15 Jun 2021

SENARAI SEPerti DI LAMPIRAN A

YBhg. Tan Sri/Dato' Sri/Dato' Seri/Datuk Seri/Datuk/Dato'/Dr.,

TATACARA PELAKSANAAN MESYUARAT PIHAK BERKUASA MELULUS (PBM) BERIKUTAN PELANJUTAN TEMPOH PERINTAH KAWALAN PERGERAKAN (PKP) 3.0

Dengan segala hormatnya saya menarik perhatian YBhg. Tan Sri/Dato' Sri/Dato' Seri/Datuk Seri/Datuk/Dato'/Dr. mengenai perkara di atas dan surat Kementerian Kewangan (MOF) bertarikh 31 Mei 2021 no. rujukan MOF.BPK (S) 600-14/2/5 (43) adalah berkaitan.

2. Seperti YBhg. Tan Sri/Dato' Sri/Dato' Seri/Datuk Seri/Datuk/Dato'/Dr. sedia maklum, MOF melalui surat bertarikh 31 Mei 2021 tersebut telah menetapkan bahawa semua Mesyuarat Pihak Berkuasa Melulus (PBM) iaitu Lembaga Perolehan (LP) dan Jawatankuasa Sebut Harga (JKSH) atau seumpamanya hendaklah ditangguhkan sepanjang tempoh PKP 3.0. Penangguhan ini selaras dengan arahan YBhg. Tan Sri Ketua Setiausaha Negara (KSN) melalui Arahan Pengoperasian Pejabat Kerajaan Dalam Tempoh PKP Fasa 1 bertarikh 30 Mei 2021 yang melarang perjumpaan atau aktiviti fizikal dan mesyuarat/perbincangan perlu diadakan secara dalam talian melalui medium yang selamat.

3. Walau bagaimanapun, berdasarkan keperluan untuk memastikan proses perolehan Kerajaan dan penyampaian perkhidmatan awam tidak terjejas serta pada masa yang sama menyokong usaha Kerajaan dalam membendung penularan wabak COVID-19, pelaksanaan Mesyuarat PBM dalam tempoh PKP 3.0 ditetapkan seperti berikut:

3.1 Pada peringkat permulaan ini, hanya Mesyuarat LP di peringkat Kementerian/JKR/PMS Sabah/PMS Sarawak dan JKSH di peringkat Kementerian/Ibu Pejabat dibenarkan bersidang secara dalam talian. Semua perolehan sebut harga di peringkat lain hendaklah dibawa untuk pertimbangan Mesyuarat JKSH di peringkat Kementerian/Ibu Pejabat. Penilaian lanjut akan dilaksanakan bagi melihat kesesuaian pelaksanaannya di peringkat lain pada masa hadapan;

- 3.2 Mesyuarat secara dalam talian hanya menggunakan platform MyGovUC 2.0 sahaja bagi menjamin keselamatan dan mengelak kebocoran maklumat. Agensi Negeri, Pihak Berkuasa Tempatan dan Badan Berkanun Persekutuan yang tidak menggunakan platform MyGovUC 2.0 hendaklah menggunakan platform komunikasi video yang dipastikan selamat serta mengambil langkah yang sewajarnya bagi mengelakkan sebarang kebocoran maklumat berdasarkan arahan dan nasihat oleh pihak berkuasa seperti Unit Pemodenan Tadbiran dan Perancangan Pengurusan Malaysia (MAMPU) dan Pejabat Ketua Pegawai Keselamatan Kerajaan Malaysia (CGSO);
- 3.3 Mesyuarat PBM di Kementerian/Agensi bagi menimbang semua perolehan secara tender dan sebut harga serta rundingan harga boleh dilaksanakan secara bersemuka tertakluk kepada tatacara khusus yang ditetapkan. Keutamaan bagi mesyuarat secara bersemuka oleh PBM adalah bagi perolehan bekalan/perkhidmatan dan kerja berkaitan program bagi menangani pandemik COVID-19 dan Program Imunisasi COVID-19 Kebangsaan (PICK) tertakluk telah mendapat kelulusan daripada Pejabat YBhg. Tan Sri KSN;
- 3.4 Pelaksanaan mesyuarat PBM secara dalam talian oleh Kementerian/Agensi mulai 15 Jun 2021 adalah berdasarkan Garis Panduan Pelaksanaan Mesyuarat PBM Berkaitan Perolehan Kerajaan Secara Dalam Talian (*Online*) mulai 15 Jun 2021 seperti di **Lampiran B**; dan
- 3.5 Perkara lain berkaitan pelaksanaan perolehan sepanjang tempoh PKP 3.0 adalah berdasarkan Soalan Lazim Berkaitan Perolehan Kerajaan Berikutan Pelaksanaan PKP 3.0 yang boleh dirujuk di Portal Pekeliling Perbendaharaan.
4. Sehubungan itu, kerjasama YBhg. Tan Sri/Dato' Sri/Dato' Seri/Datuk Seri/Datuk/Dato'/Dr. untuk memastikan tatacara ini dapat dipatuhi agar proses perolehan Kerajaan dapat dilaksanakan dengan cekap dan berkesan adalah amat dihargai.

Sekian, terima kasih.

“PRIHATIN RAKYAT: DARURAT MEMERANGI COVID-19”

“BERKHIDMAT UNTUK NEGARA”

Saya yang menjalankan amanah,



(DATO' ASRI BIN HAMIDON)